
Styrelsemöte 2003-09-11 
 
Deltagare: Mats H, Stig S, Tuija H, Sven C, Zeljko R och Mathias C. 
 
1. Ordf. Zeljko hälsar deltagarna välkomna och presenterar dagordningen, som godkänds. 
 Genomgång av föregående mötes protokoll. 
 Det kommer att hållas en separat ”serie” from 2:a tävlingen i Smålandsserien. 
 Annons sattes ut i VN torsdag och lördag v34, inför träningsstarten. 
 Städlistan är klar och utdelad till berörda. 

Zeljko har kontaktat Per K ang betalning av den materiel han tog hand om i samband med 
byggnationen. Per K återkommer till Zeljko. 
Vid Bertil Anderbergs begravning deltog 6 st från klubben. Pengar kunde skänkas till VBK och 
Bors SK. Ca 5.000 kr kommer klubben att få från insamlingen och pengarna ska gå till 
overaller. 
Tuija har ordat en TV (med inbyggd video) för 1.500 kr. 
Halkskydd är ännu ej inhandlat. 

 
2. Mats redovisade om lägret. 
 30-35 st aktiva deltog, varav 6 st från VBK. 
 Två mycket bra träningspass under ledning av Leo Mylläri. 
 Lunch intogs på Östrabo. 
 Endast en deltagare på domarkursen, som hölls av Stefan G. 
 Intäkter: Ca 3.000 kr. Utgifter ca 2.500 kr. 
 
3. Tävlingsprogram för hösten är framtaget. 

4 olika träningsgrupper. (Knattar, ca 15 st. Pojkar, ca 20 st. Ungdomar ca 15 st. Senoirer ca 
10 st.) 
Tränarna räknar med att åka på fler tävlingar den här säsongen, vilket självklart leder till ökade 
kostnader. 
Informationsfoldrar har delats ut till de aktiva, för att spridas till klasskamrater och kompisar. 

 
4. Stefan och Peter gick domarkurs i augusti. 
 
5. Vi har ca 145.000 kr på kontot efter att 70.000 kr inkom 18/8 från kommunen. 
 En oklar faktura från Värnamo Rör. Zeljko tittar över den. 
 Eventuellt får klubben 10.000 kr från BK Framåt, som skall läggas ned. 
 4.900 kr har inkommit efter att oinlösta vinster från tidigare reselotteri har köpts. 
 Försäljningen av kolaburkar går bra och förtjänsten blir ca 12.500 kr. 
 
6. En medlemsförteckning efterfrågas. Tuija tar fram detta. 
  
 Klubben ordnade en blomma till Anders Erikssons begravning. 
 

Kenna ska eventuellt hålla en självförsvarskurs för landstingsanställda och vill hyra 
träningslokalen till detta. 
 



Jonas har bokat in två träningstillfällen med elever från Trelleborgsskolan. Det är elever ur 
årskurs 4 och ca 35 elever per träningspass. 
 
BK Framåt kommer att läggas ned. Utöver de pengar som vi eventuellt kommer att få så har vi 
även blivit lovade deras brottarmatta (8x8m) samt en digitalvåg. 
 
Jorma fick en blomma från klubben i samband med sin operation. 
 
Familjemedlemsskap efterfrågas. Frågan tas upp vid ett senare tillfälle. 
 
Fler nycklar efterlyses, bla till tränarna och städarna. Tuija tar fram 10 kopior av vardera. 
 
Klubben ska ansöka om att få arrangera Finnvedscupen i fristil, i oktober/november före SM i 
fristil. Mathias skickar in ansökan. 
 
Födelsedagar: Thorbjörn Pihl, 40 år 21/9. Ingen blomma. 
 Bertil Krantz, 90 år 21/10. Blomma ordas av Sven C. 
 Jarl (Tjalle) Larsson, 60 år 14/11. Blomma ordnas av Sven och Stig. 
 
Nästa möte 16/10, kl 19.00 i klubblokalen. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Mathias Carlsson 
 


